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Azərbaycan Prezidentinin Qırğızıstana səfəri 

bu ölkə KİV-lərinin diqqət mərkəzindədir

Qazaxıstanın aparıcı KİV-ləri Azərbaycan Respublikasının 
Prezidenti İlham Əliyevin Qırğız Respublikasına dövlət səfərini 
geniş işıqlandırıb. 

“АКИpress”, “Kabar” informasiya 
agentlikləri, QTRŞ-nin teleradioya-
yım korporasiyası, “Veçerniy Bişkek” 
qəzeti və digər media qurumları səfər 
çərçivəsində keçirilən görüşlər, imza-
lanan sənədlər, Birinci Dövlətlərarası 
Şuranın iclası və digər tədbirlər barədə 
materiallar hazırlayıblar. 

Səfər ərəfəsində “Kabar” agentliyi 
Qırğızıstanın Azərbaycandakı səfiri 
Kayrat Osmonaliyevin müsahibəsini 
dərc edib. Müsahibədə səfir qeyd edir 
ki, Qazaxıstanla Azərbaycan arasında 

münasibətlər keyfiyyətcə daha yüksək 
səviyyəyə yüksəlir, dövlət başçıları 
arasında danışıqlar isə ölkələrimiz 
üçün yeni əməkdaşlıq üfüqləri açır. 

Qırğızıstan Prezidenti Sadır 
 Japarovun bu il aprelin 19-20-də Ba-
kıya rəsmi səfərini xatırladan səfir 
xüsusi vurğulayıb ki, bu hadisə iki 
ölkənin qarşılıqlı münasibətlərini qar-
şılıqlı fəaliyyətin strateji tərəfdaşlıq 
kimi daha yüksək səviyyəsinə çıxarıb, 
dövlət başçıları müvafiq Bəyannamə 
imzalayıblar. Bundan başqa, Qırğı-

zıstan tərəfinin təklifi ilə hər iki ölkə 
prezidentlərinin daimi nəzarəti al-
tında dövlət orqanlarının qarşılıqlı 
fəaliyyətini inkişaf etdirməyə imkan 
verən nadir mexanizm – dövlət başçı-
larının Dövlətlərarası Şurasının yara-
dılması barədə Memorandum imzala-
nıb. 

“Regional və dünya siyasətində ar-
tıq çoxdan və uğurla fəaliyyət göstərən 
Azərbaycan lideri ilə səmimi dostluq 
münasibətlərinin qurulması şübhəsiz, 
bizim dövlətimiz üçün olduqca 
əhəmiyyətli və mühümdür. Buna görə 
də qardaş dövlətin Prezidentinin birinci 
dövlət səfərinə belə böyük əhəmiyyət 
verilir”, - deyə K.Osmonaliyev vurğu-
layıb.  

İnformasiyalarda diqqətə çatdırılır 
ki, oktyabrın 11-də Bişkekdəki “Ala-
Arça” dövlət iqamətgahında rəsmi 
qarşılanma mərasimindən sonra 
Azərbaycan Prezidenti “Ata-Beyit” Mil-
li Tarixi-Memorial Kompleksini ziyarət 
edib. O, 1916-cı il faciəli hadisələri 
nəticəsində həlak olanların, Stalin rep-
ressiyası qurbanlarının abidəsi önünə 
əklil qoyub, həmçinin dahi Qırğız yazı-
çısı Çingiz Aytmatovun xatirəsini yad 
edib. 

Sonra Qırğızıstan və Azərbaycan 
liderləri ikitərəfli danışıqlar aparıb, Bi-
rinci Dövlətlərarası Şuranın iclasında 
iştirak ediblər. Qırğızıstan-Azərbaycan 
birgə qarşılıqlı fəaliyyətin artırılması-
na istiqamətlənən bir sıra sənədlər, 
xüsusilə Qırğızıstan Respublikası-
nın Nazirlər Kabineti ilə Azərbaycan 
hökuməti arasında Azərbaycan– 
Qırğız İnkişaf Fondunun yaradılması 
haqqında Saziş imzalanıb. 

Fond Qırğızıstanla Azərbaycan 
arasında iqtisadi əməkdaşlığa, iqti-
sadiyyatın modernləşdirilməsi və im-
kanlardan səmərəli istifadə olunma-
sına kömək məqsədilə təsis edilib. 
Qırğız KİV-ləri qeyd edirlər ki, fondun 

yaradılması investisiya sahəsində 
əməkdaşlığın fəallaşdırılması və 
genişləndirilməsinə stimul verəcək. 
Qırğızıstanla Azərbaycan arasın-
da birgə ikitərəfli investisiya fon-
dunun nizamnamə kapitalı 25 mil-
yon ABŞ dolları təşkil edir. Fondun 
mənzil-qərargahı Bişkek şəhərində 
yerləşəcək. 

Materiallarda, eyni zamanda, 
vurğulanır ki, Bişkekdə Qırğızıstan-
Azərbaycan Dostluq Parkının açı-
lışı olub. Mərasimdə Qırğızıstan 
və Azərbaycan prezidentləri iştirak 
ediblər. 

Toplaşanlar qarşısında çıxış edən 
Prezident Sadır Japarov vurğulayıb ki, 
parkın açılışı iki ölkə arasında dostluq 
münasibətlərinin və iki qardaş xalqın 
təkcə siyasi, iqtisadi əməkdaşlıqda 
deyil, həm də mədəni-humanitar 
əməkdaşlıqda tarixi əlaqələrinin par-
laq nümunəsidir. 

Öz növbəsində Prezident İlham 
Əliyev qeyd edib ki, bu parkın açılı-
şı rəmzi məna daşıyır. O, belə xoş 
münasibətə görə Azərbaycan xalqı 
adından minnətdarlıq ifadə edib.  

Qırğızıstan KİV-ləri bu gün iki 
ölkənin liderlərinin iştirakı ilə Bişkekin 
20 saylı Məktəb-Gimnaziya təhsil-
təlim kompleksinə Heydər Əliyevin 
adının verilməsi ilə bağlı təntənəli 
mərasimin keçirilməsini və Qırğızıs-
tan paytaxtında Nizami Gəncəvi adına 
məktəbin açılmasını da geniş işıqlan-
dırıb.   

Qeyd olunub ki, Heydər Əliyevin 
“Bizim cəmiyyətin gələcək tərəqqisi 
bu gün bizim gənclərimizə nəyi və 
necə öyrətməyimizdən çox asılı ola-
caq” sözlərini xatırladan Sadır Ja-
parov varisliyi qorumasına, yüksək 
dostluq, həmrəylik və dəstək tellərinə 
şəxsi bağlılığına görə Azərbaycan 
Prezidentinə minnətdarlığını bildirib.

AZƏRTAC

Baş prokuror Gəncə 
qurbanlarının xatirəsini anıb

Azərbaycan 
Respublikasının Baş 
prokuroru Kamran Əliyev 
Gəncə terrorunun ildönümü 
ilə bağlı şəhərdə səfərdə 
olub, həlak olan dinc 
sakinlərin xatirəsini anıb.

Baş prokuror jurnalistləırə açıq-
lamasında bildirib ki, Gəncə terro-
ru Vətən müharibəsində məğlub 
olan Ermənistanın acizliyini göstərdi: 
“Gəncəyə raket hücumları ilə bağlı 3 
cinayət işi başlanıb, həmin tapşırığı 
verənlər və icra edənlər müəyyən olu-
nublar. Ermənistan tərəfindən döyüşən 
muzdluların tutularaq Azərbaycana 
ekstradisiya edilməsində müəyyən 
problemlər olsa da, biz buna nail olaca-
ğıq”.

Kamran Əliyev daha sonra qeyd edib ki, 
biz hətta Xocalı dövründən olan cinayətkarları 
İkinci Qarabağ müharibəsindən sonra tu-
tub məsuliyyətə cəlb etmişik: “Başladığı-
mız bu cinayət işlərindən beynəlxalq ədalət 

məhkəməsində, beynəlxalq instansiyalar-
da istifadə edirik. Əldə olunan sübutlarla biz 
Ermənistanın dövlət kimi siyasətinin beynəlxalq 
hüquq normalarına zidd olduğunu da sübut edi-
rik, bu da çox vacibdir”.

“Xalq qəzeti”

Azərbaycan XİN: Erməni hərbçiləri 
ərazilərimizdən tam çıxarılmayıb

“Ermənistan tərəfindən hələ də üçtərəfli bəyanatlar tam icra edilməyib, 
erməni hərbçilər Azərbaycan ərazilərindən tam çıxarılmayıb”. Xarici İşlər 
Nazirliyindən aldığımız məlumatda deyilir ki, bu sözləri nazir Ceyhun 
Bayramov MDB Xarici İşlər Nazirləri Şurasının oktyabrın 12-də Astana 
şəhərində keçirilən iclasında çıxışı zamanı deyib.

Nazir Ermənistan tərəfindən təxribatların 
davam etdirildiyini də iclas iştirakçılarının 
diqqətinə çatdırıb. O qeyd edib ki, sentyab-
rın 13–14-də sərhəd zonasında Azərbaycan 

qüvvələrinin təminat yollarının minalanması 
cəhdi ilə başlanan növbəti hərbi təxribat çox-
saylı insan itkisinə səbəb olub.

Ceyhun Bayramov daha sonra 
Ermənistanın bu hərəkətlərinin bölgədə sülh 
və sabitliyin təmin olunması səylərinə xələl 
gətirdiyi diqqətə çatdırılıb. Nazir, Azərbaycan 
Respublikasının münasibətlərin normallaş-
ması və danışıqlar prosesinin irəli aparılması 
istiqamətində Ermənistan tərəfindən real ad-
dımların atılmasını gözlədiyini və ölkəmizin 
bu xüsusda səylərini davam etdirməyə 
qətiyyətli olduğunu bəyan edib.

“Xalq qəzeti”

Azərbaycanlı deputat avropalı 
həmkarlarını islamofobiyaya qarşı 
birgə mübarizə aparmağa çağırıb

Fobiyanın hər bir növü xəstəlikdir. Xalqlara, irqlərə, dinlərə qarşı olan 
fobiyalar isə artıq cəmiyyət xəstəliyidir və çox təhlükəlidir. İslamofobiya ilə 
bağlı müzakirələr Avropa Şurasında son 20 ilə yaxın müddətdə dəfələrlə 
keçirilib və belə fikir mübadilələrini zəruri edən vəziyyətin varlığı artıq ciddi 
narahatlıq doğurur.

Bu fikirləri AŞPA-da Azərbaycan nümayəndə 
heyətinin üzvü Rafael Hüseynov qurumun pa-
yız sessiyasında “Avropada islamofobiya və 
antimüsəlman irqçiliyi ilə bağlı maarifləndirmə 
və islamofobiyaya qarşı mübarizə” adlı 
məruzənin müzakirələri zamanı söyləyib. Bil-
dirib ki, irqçiliyin cəmiyyətdə dərin qarşıdurma 
yaratmağa hesablanmış məqamları son dərəcə 
genişdir. Dünyada təqribən 1 milyard 720 mil-
yona yaxın müsəlman varsa və onlar 120-dən 
çox ölkədə yaşayırlarsa, bu rəqəmlər artıq isla-
mofobiyanın miqyasının nə qədər geniş olma-
sına dəlalət edir.

“Hər xalqın öz dilində salamlaşması var. An-
caq müsəlmanlarının hamısının ortaq salam-
laşması var. Başqası ilə görüşəndə ilk olaraq 
həmin sözü dilə gətirilər - “Salam!”. Bu sözün 
mənası “Sənə sülh diləyirəm!” deməkdir. Qar-
şısına çıxan insana əvvəl sülh, əmin-amanlıq 
arzulayan bir inanc sistemi hər hansı fobiyalar 
üçün əsas verə bilərmi? Əslində böyük dinlərin 
hər birinin mahiyyətində insanlar arasında sev-
gini, dostluğu, anlaşmanı təşviq edən niyyət 
dayanır. Bu gün baş verənlər bu niyyətləri 
əks etdirmirsə, bu, artıq səhv siyasətin, mənfi 
qüvvələrin günahıdır”, - deyə R.Hüseynov qeyd 
edib.

Diqqətə çatdırıb ki, bu gün - iyirmi birinci 
əsrin üçüncü onilliyinin başlanğıcında Avropa 
Şurasının rəsmi məruzəsində qitədə islamofo-
biya əlamətlərinin mütəmadi olaraq və xüsusilə 
də, son illərdə kəskin şəkildə artmasından 
həyəcanla danışılması statistika və təhlillərə 
əsaslanan acı həqiqətin təsdiqidir.

Azərbaycanlı deputat vurğulayıb ki, Avropa-
da daha sabit və rahat həyat, daha mehriban 
birgəyaşayış naminə antiİslam rasizminə və 
ayrı-seçkiliyə zəmin yaradan köklü səbəblər 
aradan qaldırılmalı, mənfi təmayüllərə qar-
şı mübarizə daha qətiyyətlə aparılmalıdır. 
Əslində, müəyyən mənfi qüvvələr çalışıb 

“köklü səbəblər” təsəvvürünü yaradırlar. Dün-
yada ciddi əks-səda oyadan hər bir antiİslam 
hərəkətlərin, eləcə də onların ardınca baş 
verən və müsəlmanlarla əlaqələndirilən terror 
aktlarının ardında eyni şər qüvvələr dayanır. İs-
lamofobiyaya qarşı mübarizənin təsirli olması, 
Avropa Şurası kimi təşkilatların tribunalarından 
çağırışların eşidilməsi, görüləcək tədbirlərin 
müsbət nəticəsi olması üçün hədəf düz 
seçilməli və belə təzahürlərə, eləcə də səbəb və 
səbəbkarlara qarşı mübarizə gücləndirilməlidir.

R.Hüseynov bu istiqamətdə ortaq qa-
nunvericilik bazasının təkmilləşdirilməsinin, 
müsəlmanların Avropa ailəsinin doğma üzvü ol-
ması ilə bağlı fikirlərin dərsliklərə salınmasının 
vacibliyini vurğulayıb. O, Avropanı və dünyanı 
fobiya yaradanlardan və fobiyadan qurtarmaq 
üçün birgə mübarizə aparmağa çağırıb.

Şəhla AĞALAROVA  
AZƏRTAC-ın xüsusi müxbiri

Strasburq

“AZƏRTAC və Misirin Yaxın Şərq Xəbər Agentliyi (MENA) arasında 
əlaqələrin daha da genişlənməsini dəstəkləyirik. Əməkdaşlıq əlaqələrinin 
müasir dövrün tələbləri səviyyəsinə yüksəldilməsinə ehtiyac duyulur”. 

AZƏRTAC-ın İdarə Heyətinin sədri Aslan 
Aslanov ilə görüşdə Misir Ərəb Respublikası-
nın Azərbaycan Respublikasındakı səfiri Hişam 
Məhəmməd Naci Əbdulhəmid bu açıqlama-
sının davamında iki ölkə arasında diplomatik 
münasibətlərin qurulmasının 30-cu ildönümü-
nün tamam olduğunu məmnunluqla qeyd edib. 
Səfir bildirib ki, dost ölkələrimiz və xalqları-
mız bir-birinə qədim mədəni və tarixi köklərlə 
bağlıdır. İnformasiya sahəsində əməkdaşlıq 
və xəbər mübadiləsi isə xalqlarımızın daha 
da yaxınlaşmasına kömək edir. Bu baxımdan 
AZƏRTAC-la MENA agentliyi arasında 2007-ci 
ildə imzalanmış əməkdaşlıq sənədinin müasir 
dövrün tələblərinə uyğun yenilənməsi xüsusi 
önəm daşıyır.

Qarabağın azad edilməsi uğrunda Vətən 
müharibəsi zamanı münaqişə ilə bağlı əsl 
həqiqətlərin ərəb dünyasına çatdırılmasında 
göstərdiyi dəstəyə görə misirli həmkarlarına 
minnətdarlığını ifadə edən İdarə Heyətinin 
sədri Azərbaycan–Misir əməkdaşlığının inkişa-

fında və möhkəmlənməsində ulu öndər Heydər 
Əliyevin və Prezident İlham Əliyevin mühüm 
rolunu vurğulayıb.

Söhbət zamanı qeyd olunub ki, AZƏRTAC 
beynəlxalq əlaqələrinin genişlənməsi 
istiqamətində davamlı addımlar atır və bu, 
öz müsbət nəticəsini verməkdədir. Agentlik 
dünyanın bir çox aparıcı media qurumları ilə 
həm ikitərəfli əsasda, həm də Dünya Xəbər 
Agentlikləri Konqresi, Asiya və Sakit Oke-
an Ölkələri İnformasiya Agentlikləri Təşkilatı 
(OANA) və İƏT-ə üzv ölkələrin xəbər agentlikləri 
birliyi (UNA) çərçivəsində uğurla əməkdaşlıq 
edir.

Görüşdə o da vurğulanıb ki, Azərbaycan 
və Misir mediasının genişlənməkdə olan 
münasibətləri baxımdan AZƏRTAC ilə MENA 
agentliyi arasında imzalanmış əməkdaşlıq 
sənədinin yenilənməsi müsbət addım olar.

“Xalq qəzeti”

Azərbaycanın energetika 
naziri Moskvada neft 

bazarının balanslaşdırılması 
və “yaşıl enerji”nin 

inkişafından danışıb
Energetika naziri Pərviz Şahbazov 

Moskvada keçirilən “Rusiya Enerji Həftəsi” 
Beynəlxalq Forumunda “Yeni çağırışlar - 
yeni imkanlar. Dünya neft-qaz bazarını nə 
gözləyir?” adlı panel müzakirələrdə iştirak 
edib.

Nazir yeni reallıqlarda qlobal neft bazarının balanslaşdırıl-
ması və “yaşıl enerji”nin inkişafı ilə bağlı fikirlərini bölüşüb.

Nazir deyib ki, “OPEC+” bütün çoxsaylı, o cümlədən geosi-
yasi faktorların neft bazarına təsirlərini tamamilə aradan qaldıra 
bilməz. Lakin neftə tələbatın inkişafı ilə bağlı proqnozlara adek-
vat qərarları tələb-təklifin tarazlaşdırılmasına davamlı dəstək 
verir. Bildirilib ki,  “OPEC+”un son qərarı da bazarda disbalansın 
qarşısını almaq məqsədi daşıyır və hasilat kvotalardan geri qal-
dığı üçün faktiki azalma tədarük artıqlığı ilə bağlı proqnoza uy-
ğun, təxminən, 1 milyon barel ətrafında olacaq. Neft bazarının 
balanslaşdırılması üçün investisiyaların vacibliyinə diqqət çəkən 
nazir diqqətə çatdırıb ki, gələcəkdə neft çatışmazlığı və qiymət 
volatilliyinin qarşısını almaq üçün investisiya cəlbi zəruridir.

Həmçinin qeyd olunub ki, karbohidrogenlər dəyişən ener-
ji arxitekturasında öz əhəmiyyətini saxlayacaq, lakin dünyada 
neft-qaz sektoru ilə bağlı mənzərə isə çox böyük ehtimalla fərqli 
olacaq.

Energetika naziri mövcud situasiyada “yaşıl enerji”nin inki-
şafından da danışıb. Hazırda daha çox bu enerji növünə siyasi 
və investisiya dəstəyi verildiyini vurğulayan nazir ötən il dün-
yada 257 giqavat yeni bərpaolunan enerji güclərinin istifadəyə 
verilməsini, bu sahəyə 365 milyard dollar investisiya yatırıl-
masını “yaşıl enerji”nin inkişafını təsdiqləyən faktlar kimi qeyd 
edib. Bildirilib ki, bu gün heç də hamı “yaşıl enerji” ilə bağlı 
hədəflərini asanlıqla həyata keçirə bilmir. Belə ki, enerji keçidi 
prosesinin rasional şəkildə idarə edilməməsi enerji təchizatında 
problemlərlə nəticələndi: “Bu gün o ölkələr “yaşıl enerji” kursu-
nu uğurla həyata keçirir ki, onların enerji təhlükəsizliyi ilə bağlı 
problemi yoxdur. Azərbaycan da belə azsaylı ölkələrdəndir. Ha-
zırda beynəlxalq enerji şirkətləri ilə ümumi gücü 4700 meqavat 
olan külək və günəş enerjisi üzrə istehsal gücləri yaradılır. Bir 
qədər sonra isə 6 giqavatlıq layihələrlə bağlı planlarımız var”.

Qeyd edək ki, paneldə Rusiya Federasiyasının Baş nazi-
rinin müavini Aleksandr Novak, Türkiyənin energetika və təbii 
sərvətlər naziri Fatih Dönməz, Qazaxıstanın energetika naziri 
Bolat Akçulakov və “Qazprom”un İdarə Heyətinin sədr müavini 
Aleksey Miller iştirak edib.

Fəridə ABDULLAYEVA,  
AZƏRTAC-ın xüsusi müxbiri

Moskva

Bakının Baş Planı layihəsi 
beynəlxalq mükafata layiq görülüb

Dövlət Şəhərsalma və Arxitektura Komitəsinin sifarişi ilə hazırlanmış 
Bakı şəhərinin Baş Planı Beynəlxalq Şəhər və Regional Planlaşdırma 
Cəmiyyətinin (ISOCARP - The International Society of City and Regional 

Planners) “Mükəmməlliyə görə” mükafatına layiq görülüb. Sözügedən mükafat 
85-dən çox ölkədən 700-dən çox fərdi və institusional üzvü özündə birləşdirən, 
tanınmış və peşəkar şəhərsalma mütəxəssislərinin qeyri-hökumət qlobal 
birliyi olan “ISOCARP” tərəfindən Brüssel şəhərində keçirilən növbəti “Dünya 
Planlaşdırma Konqresi” zamanı təqdim edilib. Tədbirə müxtəlif ölkələrdən, 
ümumilikdə, 500 nəfərə yaxın nümayəndə heyəti qatılıb. 

Konqresdə Azərbaycan Respublikası 
adından Dövlət Şəhərsalma və Arxitektura 
Komitəsi yanında Bakı Şəhər Memarlıq və 
Şəhərsalma Baş İdarəsinin rəisi Rüfət Mah-
mud iştirak edib. Təqdimat mərasimində çı-
xış edən idarə rəisi tədbir təşkilatçılarına, 
həmçinin layihənin ərsəyə gəlməsində əməyi 
olan hər kəsə öz təşəkkürünü bildirib, Bakı-
nın Baş Planı layihəsinin hazırlanma prose-
si haqqında ətraflı məlumat verib. Bildirib ki, 
komitənin əməkdaşlığa cəlb etdiyi Almani-
yanın nüfuzlu “AS+P” şəhərsalma şirkəti ilə 
birlikdə işlənilmiş Bakı şəhərinin yeni Baş Plan 
konsepsiyasında paytaxtın 2040-cı ilədək 
olan dövr üçün inkişaf prioritetləri müəyyən 
olunub. Tədbirdə Bakı şəhərinin Baş Planı 
haqqında təqdimat nümayiş olunub. 

Qeyd edək ki, Azərbaycan Respublika-
sının Prezidenti İlham Əliyevin tapşırığına 
əsasən, Dövlət Şəhərsalma və Arxitektura 
Komitəsi tərəfindən hazırlanan Bakı şəhərinin 
Baş Planı layihəsi aidiyyəti dövlət qurum-
ları ilə razılaşdırılıb və tezliklə təsdiq üçün 
Nazirlər Kabinetinə təqdim ediləcək. Sənəd 
paytaxtın 213500 hektarlıq bütün inzibati 
ərazisini əhatə etməklə 2040-cı ilədək olan 
dövr üçün şəhərin əsas inkişaf prioritetlərini, 
o cümlədən güclü və dayanıqlı inkişafı 
təmin edəcək mütəşəkkil çoxmərkəzli şəhər, 
ərazilərdən kompleks istifadə nəticəsində 
formalaşan davamlı şəhər mühiti, mədəni 
və tarixi-memarlıq irsinin qorunması, habelə 
postsənaye dövrünə keçidi təmin edəcək yeni 
şəhər iqtisadiyyatı məsələlərini özündə ehti-
va edir. Bundan başqa, sənədə əsasən eko-
loji durumun yaxşılaşdırılması istiqamətində 
çirklənmiş ərazilərin sağlamlaşdırılması, 
yaşıllıqların artırılması, əhalinin mobilliyini 
təmin edən çoxnövlü nəqliyyat sisteminin ya-
radılması üzrə təklif edilən tranzit qovşaqları, 
küçə-yol şəbəkəsi və “yaşıl hibrid dəhlizlər” 
üzrə həllər, şəhərin tarixi simasının qorunub 
saxlanılması məqsədilə xüsusi mühafizə zo-
nasının yaradılması kimi tədbirlərin görülməsi 
planlaşdırılmışdır. 

Qabil YUSİFOĞLU,  
“Xalq qəzeti”
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